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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCI/2022 

XCI Nadzwyczajna Sesja w dniu 3 listopada 2022. 

Obrady rozpoczęto 3 listopada 2022 o godz. 15:37, a zakończono o godz. 16:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy – radny zwolnił się o godz. 16:16. 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn.zm.) otworzyła XCINadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 
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Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

5. Zajęcie stanowiska w sprawie wysokości stawki podatku od środków transportowych.  

6. Zakończenie. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

Radna Anna Wysocka zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt interpelacje  

i zapytania. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel nie wyraziła zgody na poszerzenie porządku obrad. 

Wobec braku kolejnych wniosków Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek, aby każdą zmianę do budżetu głosować oddzielnie. 

Radna Anna Wysocka zwróciła uwagę że na wprowadzenie takiego wniosku powinna 

wyrazić zgodę Burmistrz Miasta. 

Przewodnicząca zaznaczyła że to nie jest wniosek, który wprowadza zmiany do porządku 

obrad. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka,. aby każdą zmianę do budżetu głosować oddzielnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić po stronie dochodów i wydatków w budżecie zmiany dotyczące działu 852 

Pomoc społeczna rozdział 85295. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić po stronie dochodów i wydatków w budżecie zmiany dotyczące działu 600 

Transport i Łączność rozdział 60004. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Maria Głos, Hubert Handy, Edward Urbańczyk 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić po stronie dochodów i wydatków w budżecie zmiany dotyczące działu 600 

Transport i Łączność rozdział 60016. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić po stronie dochodów i wydatków w budżecie zmiany dotyczące działu 750 

Administracja Publiczna rozdział 75095. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (2) Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić po stronie dochodów i wydatków w budżecie zmiany dotyczące działu 900 

Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska rozdział 90095. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzić w budżecie zmiany dotyczące działu 921 kultura i Ochrona Dziedzictwa 

Narodowego 92109. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (7) Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

 

Przewodnicząca poinformowała, że głosowany będzie projekt uchwały z przegłosowanymi 

wnioskami. 

Radna Anna Wysocka zapytała czy na głosowanie projektu uchwały wraz z przegłosowanymi 

wnioskami nie powinna wyrazić zgody Burmistrz Miasta. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że nie dlatego, że wnioski są zaproponowane przez 

Burmistrza i Rada zgodziła się tylko na niektóre z nich. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił wątpliwości co do wniosków głosowanych przez 

radnych. 

Radna Anna Wysocka zwróciła uwagę że projekt uchwały będzie głosowany z Partnerem. 

Radna Anna Wysocka Poprosiła o 5 min przerwy. 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz z pozytywnie przegłosowanymi wnioskami. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz  

z pozytywnie przegłosowanymi wnioskami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała nie została podjęta. 

Rozpoczęcie dyskusji 09:51, zakończenie dyskusji 46:36. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel wyjaśniła, że w związku z nie podjęciem uchwały  

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok środków nie otrzyma MOPS i nie będzie 

można przekazać zapłaty za węgiel dla mieszkańców, przedszkole, parafia oraz Żłobek. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że złoży wniosek o zwołanie Sesji Nadzwyczajnej na 7 

listopada. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały oraz wyjaśniła ile miasto dopłaca do 

śmieci. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że uchwała podlegała konsultacjom w terminie od 11 do 18 

października 2022 roku w wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi dotyczące 

konsultowanego aktu. 

Pomiędzy Burmistrzem Miasta a radnymi wywiązała się dyskusja w sprawie zmiany zasad 

poddawania aktów pod konsultację, ilości kwoty płaconej przez Urząd Miasta i przez 

mieszkańców, finansowaniu opłaty za odprowadzanie śmieci.  

Radny Sebastian Zimnal zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty opłaty za śmieci z kwoty 28 zł 

na kwotę 30 zł. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Sebastiana Zimnala. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o zwiększenie kwoty opłaty za śmieci z kwoty 28 zł na 

kwotę 30 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Tadeusz Ingram, Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 
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PRZECIW (9) Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Hubert Handy 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7) Maria Głos, Karol Kolny, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Hubert Handy 

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała nie została podjęta przez Radę Miasta. 

Rozpoczęcie dyskusji 46:37, zakończenie dyskusji 01:03:32. 

 

5. Zajęcie stanowiska w sprawie wysokości stawki podatku od środków transportowych. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła stawki i propozycję w wysokości 8%. 

Przewodnicząca zgodnie z decyzją radnych poddała pod głosowanie zajęcie stanowiska  

w sprawie wysokości stawki podatku od środków transportowych o wzrost stawki o 8%. 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w sprawie wysokości stawki podatku od środków transportowych  

o wzrost stawki o 8%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Karol Kolny, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Hubert Handy 

Rozpoczęcie dyskusji 01:03:33, zakończenie dyskusji 01:07:39. 

 

6. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 16:37 obrady 

XCI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady XCI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

https://www.youtube.com/watch?v=lr0R22F-tq8 

 

Przewodnicząca Rada Miasta Lędziny  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=lr0R22F-tq8

